

Monica Hawkins

From: Pauline Rochefort <paulinerochefort17@gmail.com>
Sent: Thursday, November 14, 2019 5:50 AM
To: Jason Trottier
Cc: Monica Hawkins
Subject: Fwd: A Message from the Minister of Infrastructure / Un message du Ministre de l'Infrastructure

Sent from my iPhone

Begin forwarded message:

From: Minister of Infrastructure <Minister.MOI@ontario.ca>
Date: November 13, 2019 at 3:03:45 PM EST
To: Minister of Infrastructure <Minister.MOI@ontario.ca>
Subject: A Message from the Minister of Infrastructure / Un message du Ministre de l'Infrastructure

Dear Head of Council:

I am writing to provide an update on the Formula Component of the Ontario Community Infrastructure Fund (OCIF), which provides funding to more than 420 small, rural and northern communities to help them develop and renew their core infrastructure assets and to support asset management planning.

We have been listening to municipalities and understand that you need information early to allow time to plan your budgets. To provide the greatest amount of stability, we are confirming approximately \$200 million in previously proposed OCIF formula allocations for Ontario for the 2020 calendar year.

Ministry officials will be providing allocation notices with further details on communities' 2020 OCIF formula allocations in the coming weeks. This information will be posted online at www.ontario.ca/data/ontario-community-infrastructure-fund-recipients.

In March 2019, the ministry communicated plans to work with the Association of Municipalities Ontario and municipalities to review the design of the program. More details will be available early in the new year.

Our government respects our municipal partners and we are committed to working together to serve the people of Ontario.

Sincerely,

[original signed by]

The Honourable Laurie Scott
Minister of Infrastructure

777 Bay Street
5th floor
Toronto, Ontario
M7A 2E1

c: The Honourable Ernie Hardeman, Minister of Agriculture, Food and Rural Affairs
The Honourable Steve Clark, Minister of Municipal Affairs and Housing

Monsieur ou Madame le président du conseil :

La présente constitue une mise à jour sur le Volet des subventions fondées sur une formule du Fonds ontarien pour l'infrastructure communautaire (FOIC), lequel procure du financement à plus de 420 petites collectivités rurales et nordiques dans le but de les aider à développer et à renouveler leurs infrastructures essentielles et de soutenir la planification de l'infrastructure.

Nous avons écouté les municipalités et nous avons compris que nous devons les informer tôt afin qu'elles puissent planifier leurs budgets. En conséquence, pour plus de stabilité, nous confirmons l'allocation en Ontario du montant d'environ 200 millions de dollars qui avait été proposé pour l'année civile 2020 dans le cadre du Volet des subventions fondées sur une formule du FOIC.

Dans les semaines à venir, des représentants du ministère transmettront des avis plus détaillés sur les subventions fondées sur une formule qui seront versées aux collectivités en 2020 par l'intermédiaire du FOIC. Cette information sera publiée en ligne à l'adresse www.ontario.ca/fr/donnees/fonds-ontarien-pour-linfrastructure-communautaire-beneficiaires.

Au mois de mars 2019, le ministère a exprimé son intention de collaborer avec l'Association des municipalités de l'Ontario et les municipalités pour revoir la conception du programme. Nous vous fournirons d'autres précisions à ce sujet en début d'année.

Notre gouvernement respecte ses partenaires municipaux et maintient son engagement à travailler avec eux au service de la population de l'Ontario.

Sincères salutations,

[original signée par]

L'honorable Laurie Scott
Ministre de l'Infrastructure

777, rue Bay
5^e étage
Toronto (Ontario)
M7A 2E1

c : L'honorable Ernie Hardeman, ministre de l'Agriculture, de l'Alimentation et des Affaires rurales
L'honorable Steve Clark, ministre des Affaires municipales et du Logement

Confidentiality Warning: This e-mail contains information intended only for the use of the individual names above. If you have received this e-mail in error, we would appreciate it if you could advise us through the Minister's website at www.ontario.ca/page/ministry-infrastructure and destroy all copies of this message. Thank you.

Avis de confidentialité: Ce courriel contient des renseignements destinés uniquement aux personnes dont le nom figure ci-dessus. Si vous le recevez par erreur, nous vous serions très reconnaissants de nous en aviser en vous servant du lien suivant du site du ministre www.ontario.ca/fr/page/ministere-de-linfrastructure et de détruire toute copie de ce message. Merci d'avance.